

Stomach Comfort

DIN 02247782, 60 Tablets, Digestive supplement, Stock No. 1820-0

Stomach Comfort is an antacid formulation that provides natural ingredients to help nutritionally support digestion in times of stomach discomfort. It contains calcium carbonate (neutralizes stomach acid), alginic acid (from kelp; protects the mucus lining of the esophagus from irritation), wintergreen oil, papaya fruit (aids digestion), slippery elm bark (soothes the digestive tract), licorice root concentrate (aids digestion) and ginger (promotes digestion). Stomach Comfort may help normal body processes in soothing a burning sensation in the stomach or an uncomfortable acidic taste in the throat or mouth. Chew 2 tablets when quick, temporary digestive support is needed. Can also be used for pH balancing. Chew 1–2 tablets between meals for pH balancing.

Did you know?

Calcium carbonate is a proven stomach acid neutralizer. Its inclusion in the formulation makes Stomach Comfort particularly useful in over-acid conditions and acid indigestion. The formula also includes alginic acid from kelp. Despite its name it is not particularly acidic. It actually protects the mucus lining of

the esophagus from irritation. This makes Stomach Comfort helpful in dealing with people who have GERD, or Gastro-Esophageal Reflux Disease. This particular condition happens when the some of the stomach's contents make their way back up the esophagus. Since the esophagus is not equipped to handle the acidic nature of stomach contents, a great deal of pain and discomfort can result.

NSP Advantage

60 tablets. Antacid formula with supporting herbs.

Ingredients: Calcium carbonate 760 mg, alginic acid 80 mg.

Other Ingredients: Xylitol, caseinate powder, fructose, papaya (*Carica papaya*) fruit, stearic acid, guar (*Cyamaposus tetragonolobus*) gum, slippery elm (*Ulmus fulva*) bark, magnesium stearate, natural- sourced flavours, ginger (*Zingiber officinale*) rhizome, licorice (*Glycyrrhiza glabra*) root.

Recommendation: For Adult Use: For the relief of heartburn associated with acid indigestion or stomach acid reflux, chew two tablets as needed.

Features & Benefits

- Pleasant-tasting chewable tablet.
- Provides relief of heartburn.
- Contains herbs that soothe mucus membranes and support normal digestive processes.
- Ginger helps relieve digestive upsets/disturbances including flatulence, spasmodic indigestion and constipation. Ginger has been used traditionally as a spasmolytic (anti-spasmodic).
- In Chinese medicine, licorice is used for many ailments, including abdominal pain and ulcers.
- Several studies have shown anti-ulcer effects of various components in licorice.

Contact us at Healthy You Naturally: www.HealthyYouNaturally.com or call 1.905.271.1180

Confort Stomacal

DIN 02247782, 60 comprimés, Formule antiacide, No de stock 1820-0

Confort Stomacal est une formule antiacide qui fournit des ingrédients naturels qui aident à soutenir la digestion, par voie nutritionnelle, lorsqu'il y a inconfort. Cette formule contient: carbonate de calcium (neutralise l'acidité d'estomac), acide alginique (du varech; protège les muqueuses de l'oesophage contre l'irritation), huile de gaulthérie, fruit du papaye (aide la digestion), écorce d'orme rouge (apaise l'appareil digestif), concentré de racine de réglisse (aide la digestion) et gingembre (favorise la digestion). Confort Stomacal peut aider les processus normaux du corps en apaisant la sensation de brûlement d'estomac ou un goût d'acidité désagréable dans la gorge ou la bouche. Mastiquez 2 comprimés si vous avez besoin d'un soutien digestif rapide et temporaire. Peut aussi équilibrer le pH. Mastiquez 1-2 comprimés entre les repas pour équilibrer le pH.

Saviez-vous que?

Le carbonate de calcium neutralise efficacement l'acidité d'estomac. Confort Stomacal est particulièrement utile en cas d'indigestion due à une trop grande quantité d'acidité.

La formule comprend de l'acide alginique du varech. Malgré son nom, il n'est pas parti-

culièrement acide. En fait, il protège les muqueuses de l'oesophage contre l'irritation, ce qui rend Confort Stomacal utile pour les personnes souffrant de reflux gastro-oesophagien. Ce trouble particulier survient lorsqu'une partie du contenu de l'estomac remonte dans l'oesophage. Puisque l'oesophage n'est pas conçu pour faire face à la nature acide du contenu de l'estomac, cela peut produire beaucoup de douleur et d'inconfort.

Avantages NSP

60 comprimés masticables. Formule antiacide avec herbes de soutien.

Ingrédients: Carbonate de calcium 760 mg, acide alginique 80 mg.

Autres ingrédients: Xylitol, poudre de caséinate, fructose, fruit du papaye, acide stéarique, gomme de guar, écorce d'orme rouge, stéarate de magnésium, saveurs naturelles, rhizome de gingembre, racine de réglisse.

Mode d'emploi: Pour un adulte: Pour le soulagement des brûlements d'estomac associés à une indigestion acide ou un reflux d'acide de l'estomac, mastiquer deux comprimés au besoin.

Caractéristiques et Bienfaits

- Comprimé masticable agréable au goût.
- Procure un soulagement aux brûlures d'estomac.
- Contient des herbes qui apaisent les muqueuses et soutiennent le processus digestif.
- Le gingembre soulage les dérangements d'estomac, y compris flatulence, indigestion spasmodique et constipation. Le gingembre a été utilisé traditionnellement comme spasmolytique (anti-spasmodique).
- En médecine chinoise, la réglisse est utilisée pour de nombreux problèmes, y compris les douleurs abdominales et les ulcères.
- Plusieurs études ont démontré les effets anti-ulcères de divers composants de la réglisse.